



system software

Turning on the device for the first time

- It is recommended to charge the battery for at least 30 minutes before turning on the device for the first time. Be sure to use the provided Type-C cable because use of unauthorized cables may cause damage on your device.
- After the battery full charged, press and hold the power button for ten seconds until the device turns on, and the brand logo shows up.
- Wait for the Logo screen to end, enter the wizard interface, follow the wizard interface to complete the basic settings of the device, and enter the system.

After entering the system :

- In addition to providing the basic Android system, we also provide you with a front-end app with an integrated emulator. Click the launcher app on the homepage to enter;
- You can view your current version information in the system update APP;
- You can find all the setting options to turn off Odin in the settings app;
- The drop-down taskbar provides you with some convenient function switches;
- Use any APPs you downloaded in the horizontal screen, and the game assistant will appear on the right side of the interface.

System Upgrade

The device will follow the passage of time, collect user feedback into the system software to update iteratively, improve the operating experience, and add new software functions. Please check the upgrade in the system update APP.

Operation method:

- Open the system update app;
- Click "Check for upgrade".

Note: When using this function, please check whether the network is unlocked, the device storage space is sufficient, and ensure that the device has enough power to support the upgrade.

For more information, please visit the website: <https://www.ayn.hk/>

Safety and User Instructions

Read all safety information and user instructions below carefully to ensure your safety and prevent equipment failure :

Health

Soreness, irritation, muscle soreness, numbness, stiffness or other symptoms, please stop using it in time. Let yourself rest, and make sure that your body has recovery. If the symptoms have not been relieved, please consult a doctor in time.

Privacy

In order to prevent your private information from being stolen, please clear all accounts inside before discarding the device, restore the factory settings and then recycle.

Charge

- please stop using the device immediately if you find the surface and back cover of the device start to heat up if the device is used while charging then put the equipment in a ventilated place and wait for the device to cool down before continuing to use it.
- When the device is fully charged, disconnect the adapter from both the device and the power outlet;
- Do not clean the device when it's charging.

Buttons/Joysticks

In order to extend the service life of joysticks and buttons, Do not shake the joystick violently. Do not press the button vigorously. Do not drop the device from a height. Keep away from the fire. Do not disassemble any components. If any parts appear damaged or missing, please reach us: info@ayn.hk

Maintenance of Equipment

- When the device is not used for a long time, it is recommended to charge the device once in 3-5 months;

- If the equipment is not in use for a long time, please store the equipment in the box you purchased to prevent the equipment from entering dust;

- When cleaning the device, please use a soft cleaning cloth to wring dry and wipe, do not clean the screen forcefully, and disconnect the power supply;
- Do not leave the device in a high temperature environment for a long time, high temperature may cause the device to explode;
- Do not disassemble the equipment at will, please ensure the integrity of the equipment when in use;
- Do not place the device under blankets, pillows, or under your body, especially when connected to the charger, as this may cause the device to overheat.

Battery

If used properly, it will extend the life of the battery.

- Please fully charge the battery before using the device for the first time.
- Do not attempt to disassemble or replace the built-in battery.
- Do not place equipment with batteries in a high-temperature environment.
- After charging is complete, disconnect the adapter from both the device and the power outlet.

Notice: The battery is a lithium battery. The leakage of the components contained in the battery or the combustion products of the components may cause personal injury and damage to the system. Please recycle and dispose of it in accordance with the local law.

Warranty

Returning the device to the factory for repair may cause loss of system data. Please back up your data before sending it back.

- The device is entitled of one year warranty from the date of receipt, and the device can be returned or replaced within seven days of receipt if there is any quality problem.
- The rechargeable battery will eventually be worn out due to repeated charging and discharging. This is normal consumption. From the date of receipt of the device, the battery will no longer be covered by warranty service after six months.
- Artificial damage (including but not limited to water, moisture, falling, squeezing, etc.) is not covered by warranty service.
- Damage caused by improper use of accessories (caused by inferior accessories such as non-original accessories) is not covered by warranty service.

Notice: The device doesn't include shipping, so the return only refers to the product cost, not including the shipping fee.

TF card

If you want to add a TF card to the device, the TF card may be incompatible with the device. If there is an incompatibility, please use a card reader to connect to the computer, and format the components may cause personal injury and damage to the system. Please recycle and dispose of it in accordance with the local law.

lease use a card reader to connect to the computer, and format the TF card into: FAT/TAT32/exFAT.

- Please check if the TF card is inserted correctly. If it is not inserted completely, it may not work normally.
- If you use a TF card to store data, we are not responsible for any data loss inside the TF card.
- when the device is running, do not pull out the TF card to avoid data loss.
- Use TF card to store files. After inserting the TF card, please go to the corresponding APP to manually modify the storage path.

Clean

- Please disconnect the power when cleaning, for safety.
- Please use a soft cleaning cloth to clean the screen.
- Do not use any chemicals containing chemicals to wipe the equipment
- If the headphone port, USB port, HDMI port, vent, and speaker port need to be cleaned, please use a soft small brush to clean

Contact

Official website : <https://www.ayn.hk/>

E-mail: info@ayn.hk

Product specifications

CPU	Qualcomm Snapdragon SD845 64bit Processor(Kryo 385) Quad-core Kryo Gold @ 2.8GHz.256KB L2 Quad-core Kryo Silver@ 1.8GHz.128KB L2
GPU	Adreno 630
RAM	4GB/8GB
Storage	64GB/128GB /256GB ; TF Card Support
Screen	FHD 1080p;5.98 inch IPS LCD with touch ; 1080x1920 pixels; 16:9 ratio; 369ppi Dragontrail glass
Video Output	HDMI + DisplayPort
Audio	Qualcomm Aqstic Audio Codec&Speaker Amplifier (2*1w)
WIFI	Standard
Bluetooth	Standard
Interface	USB 3.1 Type C/Mini HDMI/3.5mm Audio Jack
OS	Android 10.0
Battery	6600mA
Charging	Quick Charge 3.0/4.0/4.0+
Size	224*95*15

FCC Warning

This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions : (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE : This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures :

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Specific Absorption Rate (SAR) information :

This Handheld game console meets the government's requirements for exposure to radio waves. The guidelines are based on standards that were developed by independent scientific organizations through periodic and thorough evaluation of scientific studies. The standards include a substantial safety margin designed to assure the safety of all persons regardless of age or health. FCC RF Exposure Information and Statement the SAR limit of USA (FCC) is 1.6 W/kg averaged over one gram of tissue. Device types : Handheld game console has also been tested against this SAR limit (Max SAR : 0.189W/kg). This device was tested for typical body-worn operations with the back of the Handheld game console kept 0mm from the body. The use of belt clips, holsters and similar accessories should not contain metallic components in its assembly. The use of accessories that do not satisfy these requirements may not comply with FCC RF exposure requirements, and should be avoided.

系统软件

首次开启设备:

- 首次启动设备之前建议先为电池充电至少30分钟, 务必使用提供的Type C连接线, 因为其他的USB线可能会损坏您的设备。
- 充电完成后, 按住电源键十秒直到设备启动, 显示品牌Logo。
- 等待Logo画面结束, 进入向导界面, 根据向导指引完成设备的基础设置, 进入系统。

进入系统后:

- 我们除了提供了基础的安卓系统外, 还为你提供了一个集成模拟器的前端APP, 在主页面点击启动器APP进入;
- 您可以在系统更新APP内查看您的当前版本信息;
- 在设置APP内可以找到关闭Odin的所有设置选项;
- 下拉任务栏为您提供一些便捷的功能开关;
- 横屏使用您下载的APP, 在界面的右边会出现游戏助手。

系统升级

设备会跟随时间的推移, 收集用户反馈进系统软件进行更新迭代, 改善操作体验、新增软件功能, 请到系统更新APP检查升级。

操作方式:

- 打开系统更新APP;
- 单击检查升级;

注意: 在使用此功能时, 请检查网络是否畅通、设备存储空间充足并保证设备有足够的电量支持升级。

更多帮助说明可以打开官网查看: <https://www.ayn.hk/>

安全和使用说明

本设备设计优良, 制作精细, 透了解设备的维护以及保养可以更安全的使用本设备, 延长设备的使用期限。请仔细阅读以下内容:

健康

在长时间使用电子产品的情况下, 可能会出现眼睛疲劳、酸涩、刺激、或肌肉酸痛、麻木、僵硬等症状, 请及时停止使用设备, 让自己休息, 再次使用之前请确保自己的身体已经恢复, 如果症状一直得不到缓解, 请及时就医。

隐私

为了您的隐私信息不被人窃取, 在废弃设备前, 请清除里面的一切账号, 恢复出厂设置再行回收。

充电

- 设备在充电时使用设备如果发现设备屏幕、外壳开始发热,

请立即停止使用, 将设备放置通风处静置, 等设备冷却后再继续使用;

- 设备充满电时, 请断开电源;
- 设备充电时, 请不要对设备进行清洁, 降低触电的风险。

摇杆/按键

为了增加摇杆、按键的使用寿命, 在使用设备的时候请勿暴力摇动摇杆、请勿使用大力按下按钮、将设备从高处掉落、靠近火源、随意拆卸设备组件, 如果零件缺少、损坏, 请联系邮箱: info@ayn.hk。

维护设备

- 长时间不使用设备时, 建议3-5个月为设备充电一次;
- 设备闲置长时间不使用, 请将设备收纳进购买的盒子里, 以免设备进入灰尘;
- 清洁设备请使用柔软的清洁布拧干擦拭, 请勿暴力清洁屏幕, 断开电源;
- 不要让设备长时间处于高温环境下, 高温可能导致设备爆炸;
- 请勿随意拆卸设备, 在使用时请保证设备的完整性;
- 请勿将设备放在毯子、枕头或身下, 特别是当连接充电器时, 因为这样可能会导致设备过热。

电池

如果使用得当, 将会延长电池的使用寿命。

- 电池初次使用前, 请先充满电;
- 不要轻易尝试拆卸、更换内置电池;
- 不要将带有电池的设备置于高温室内;
- 设备充满电时, 请断开电源。

注意: 电池为锂电池, 电池中所含成分的泄漏, 或成分的燃烧产物, 可能会导致人身伤害以及系统的损坏, 请依法回收处理。

保修

设备回厂维修可能造成系统数据丢失, 请在寄回之前备份您的数据。

- 设备在收货之日起一年内享受保修服务, 设备有任何质量问题七天之内可退换货;
- 充电电池最终会因反复充电和放电而用坏, 这属于正常消耗, 自设备收货之日起, 电池超过半年不享受保修服务;
- 有人为损坏的(包括但不限于进水、受潮、跌落、挤压等)不享受保修服务;
- 使用不当配件造成损坏的(非原装等劣质配件造成的)不享受保修服务。

备注: 因为产品不包邮, 退货仅退产品费用, 不包含运费。

TF卡

如果要为设备配备TF卡, TF卡可能与设备兼容, 如果出现不兼容的情况, 请使用读卡器连接电脑, 将购买TF卡之后将TF卡格式化: FAT/TAT32/exFAT。

- 请检查TF卡是否正确插入, 若未完全插入, 可能无法正常工作;
- 如果您使用TF卡对数据进行存储, TF卡发生数据丢失, 我们概不负责;
- 在开机状态下, 请勿拔出TF卡, 这样可能会造成数据丢失;
- 使用TF卡存储文件, 插入TF卡后, 请手动到对应的APP内修改存储路径。

清洁

为了您的安全, 在清洁时请断开电源。

- 清洁屏幕请使用柔软的清洁布擦拭;
- 请勿使用任何含化学物质的药水擦拭设备;
- 如果耳机口、USB口、HDMI口、通风口、喇叭口需要清洁, 请使用柔软的小毛刷打扫。

联系

官网: <https://www.ayn.hk/>

邮箱: info@ayn.hk

产品规格

CPU	Qualcomm Snapdragon SD845 64bit Processor(Kryo 385) Quad-core Kryo Gold @ 2.8GHz.256KB L2 Quad-core Kryo Silver@ 1.8GHz.128KB L2
GPU	Adreno 630
内存	4GB/8GB
储存	64GB/128GB /256GB ; TF Card Support
屏幕	FHD 1080p;5.98 inch IPS LCD with touch ; 1080x1920 pixels; 16:9 ratio; 369ppi Dragontrail glass
视频输出	HDMI + DisplayPort
音频	Qualcomm Aqstic Audio Codec&Speaker Amplifier (2*1w)
WIFI	Standard
蓝牙	Standard
接口	USB3.1 Type C/Mini HDMI/3.5mm Audio Jack
系统	安卓 10.0
电池	6600mA
充电	快充 3.0/4.0/4.0+
大小	224*95*15